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POBUDA 1 

 

 
MO PTUJ dajemo pobudo glede porabe dodatnih sredstev iz naslova zvišane povprečnine in 
financiranja stroškov vrtca 

 

V času praznikov smo lahko v različnih medijih zasledili, da je Vlada Republike Slovenije zvišala 

povprečnino občinam za 6,4 odstotka. Povprečnina za leto 2025 tako znaša 771,33 evra na prebivalca. 

Kljub temu Združenje občin Slovenije opozarja, da ta znesek še vedno ne zadošča za pokritje 

dejanskih stroškov občin, ki naj bi po ocenah znašali okoli 870 evrov na prebivalca. 

Ob zadnjem dvigu cen storitev Vrtca Ptuj so del dodatnega finančnega bremena prevzeli starši otrok. 

To pomeni, da Mestna občina Ptuj dodatnih prihodkov iz naslova povišane povprečnine ni usmerila v 

pokritje višjih stroškov delovanja vrtca, kar bi bilo v skladu z namenom zvišanja povprečnine, kot ga je 

predstavila Vlada RS – torej omiliti neposreden vpliv plačne reforme na občane. 

Glede na dejstvo, da se bo proces dviga plač javnih uslužbencev nadaljeval tudi v prihodnje, 

utemeljeno pričakujemo dodatne pritiske na rast stroškov predšolske vzgoje. Zato podajamo pobudo, 

da Mestna občina Ptuj v prihodnje v celoti prevzame kritje dodatnih stroškov delovanja Vrtca Ptuj iz 

proračuna in s tem prepreči nadaljnje poviševanje cen oskrbnine za starše. 

Takšen ukrep bi pomembno prispeval k razbremenitvi družin in krepitvi socialne občutljivosti naše 

občine, še posebej v luči dejstva, da so cene vrtcev na Ptuju že zdaj med višjimi v državi. 

 

  



POBUDA 2 

 

 
MO Ptuj dajemo pobudo za pripravo poročila o sinergijskih učinkih Javnega zavoda Ptuj 

 

V času postopka združitve javnih zavodov, ki delujejo na področju športa, mladine in turizma, je bilo v 

javnosti in na sejah mestnega sveta večkrat izpostavljeno, da je eden ključnih ciljev tega združevanja 

ustvarjanje sinergijskih učinkov med sektorji. Ti naj bi se med drugim kazali v boljši medsebojni 

podpori pri organizaciji večjih dogodkov, kot sta Ptujska pravljica in Kurentovanje, ter v bolj racionalni 

rabi kadrovskih in finančnih virov. 

Ker sta omenjeni prireditvi v letošnjem letu že izvedeni, podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj 

oziroma pristojni zavod pripravi poročilo o dejanski uresničitvi teh sinergijskih učinkov, in sicer: 

1. Koliko zaposlenih iz sektorjev športa in mladine je sodelovalo pri organizaciji in izvedbi 

letošnjih prireditev Ptujska pravljica in Kurentovanje? 

2. Na kakšen način so ti kadri prispevali k izvedbi dogodkov (vsebinski opis nalog ali vlog)? 

3. Kolikšen je ocenjeni finančni učinek tega kadrovskega povezovanja – torej, koliko sredstev se 

je s tem prihranilo v primerjavi s prejšnjimi leti, ko je vsak zavod deloval samostojno? 

Verjamem, da bo takšno poročilo pripomoglo k boljši presoji uspešnosti združitve zavodov in služilo 

kot osnova za morebitne prihodnje izboljšave na področju upravljanja z javnimi sredstvi in človeškimi 

viri. 

 


